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Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie toru kolarskiego i zabytkowego budynku ,,Orła” 

              
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

W związku z faktem, że spór o tor kolarski i zabytkowy budynek ,,Orła” zakończył się 
pomyślnie dla m. st. Warszawy i władze dzielnicy spodziewają się wydania terenu 
Rada Osiedla Kamionek ma dwa zapytania: 

- pierwsze: o konkretny termin przejęcia obiektu i o to, co Władze Dzielnicy czynią, by 
do niego doszło; 

- drugie: o decyzje na temat przeznaczenia tego terenu – w jakim trybie będzie ona 
zapadała. 

W opinii naszej Rady teren powinien zachować funkcję ogólnorekreacyjną, a o jego 
zagospodarowaniu powinny zadecydować konsultacje społeczne, z udziałem 
mieszkańców dzielnicy, ze szczególnym uwzględnieniem mieszkańców pobliskich 
osiedli na terenach pofabrycznych. Termin konsultacji powinien być ustalony jak 
najszybciej, nie tylko, aby nie opóźniać oddania terenu do dyspozycji mieszkańców, 
ale aby jak najszybciej przerwać proces degradacji opuszczonego zabytkowego 
budynku. 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady 
Samorządu Mieszkańców 
Osiedla Kamionek 

 

 


